
Zápis z jednání bytové komise ze dne 9.7.2024 

Datum:9.7.2024 
 
Účast:   

Jednání BK za osobní účasti všech členů se neuskutečnilo (po dohodě s paní předsedkyní komise 

Martou Frýbertovou), a to vzhledem k tomu, že předmětem projednání byly pouze tři žádosti o 

prodloužení nájemního vztahu pro dva byty standard a jeden pro PVO. Podklady k jednání BK byly všem 

členům bytové komise zaslány e-mailem dne 26.6.2024. Každý člen BK zaslal písemné stanovisko 

k bodu zpět MěRK. (viz. přílohy ) 

 

Vyjádřilo se     9 členů (z 9 členů)    omluveni: 0 
 
Koordinátor: Alena Tůmová, pověřená vedením MěRK 
   
 
 
Datum:9.7.2024 
 
Zapsala: Bohdana Palivcová 
 
Podpis: ………………………. 
 
 
Předseda komise: paní Marta Frýbertová  
 
Členové komise:     
paní Ing. Jiřina Michalová  
paní MUDr. Ivana Hlaváčová    
paní Lenka Krejčí  
pan  Jan  Hošna     
pan  František Jobek   
pan  Jan Hejhal   
pan  Ing. Petr Magera  
pan Mgr. Antonín Schejbal     
 
 
Příloha č. 1: Stanovisko členů BK – tabulka přehled 
 
 

 


